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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 

      Bornem, 06 november 2017 
 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 14/11/2017 – indiening aanvullend agendapunt 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
Betreft: Voetbalterreinen KFC Volharding Wintam Eikevliet 
 
Om nieuwe PV’s en dwangsommen te vermijden van het Agentschap Natuur en Bos betreffende het 
illegaal kappen van bomen voor de aanleg van een voetbalterrein voor de jeugd van KFC Volharding 
Wintam Eikevliet kreeg het gemeentebestuur een jaar uitstel. Een voorafname op het gemeentelijk 
ruimtelijk structuurplan (GRS) zou onderzocht worden.  
 
Omdat het einde van het jaar in zicht komt willen we graag een stand van zaken met de acties die 
werden ondernomen en de oplossingen die de voetbalclub zelf naar voren schuift.  
 
Mogen wij u verzoeken deze vraag toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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